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Protokół nr 14/11
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej

 Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu 31 sierpnia 2011 roku

w sali Kupieckiej  Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu,  któremu przewodniczył  Jerzy Friediger  -  Przewodniczący Komisji, 
udział  wzięli  członkowie  Komisji  wg  listy  obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  oraz 
zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie 
prawomocnych  decyzji  o  godzinie  9.00  otworzył  posiedzenie  Komisji  witając  członków 
Komisji oraz przybyłych gości.
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia,  
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  programu  rozwoju 
zorganizowanej opieki nad dzieckiem do lat 3 na obszarze Gminy Miejskiej Kraków w 
latach 2011 - 2014 - według druku nr 339.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u 
dziennego opiekuna -według druku nr 340.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  maksymalnej  wysokości  wynagrodzenia 
dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania  - według druku nr 341

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
żłobku samorządowym Gminy Miejskiej Kraków  - według druku nr 353.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasady ustalania dotacji celowej 
dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej 
Kraków - według druku nr 354.

6. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
7. Oświadczenia i komunikaty

Ad. 1.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Miejskiego  programu rozwoju 
zorganizowanej opieki nad dzieckiem do lat 3 na obszarze Gminy Miejskiej Kraków w 
latach 2011 - 2014 - według druku nr 339.

Projekt uchwały nie był przedstawiany, ponieważ Radni mogli zapoznać się z nim wcześniej i 
był już przedmiotem obrad Komisji.
Ponieważ do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jego pozytywne zaopiniowanie.
W obecności 6 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 6 głosów 
(jednomyślnie),  Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Miejskiego programu rozwoju zorganizowanej opieki nad dzieckiem do lat 3 na 
obszarze Gminy Miejskiej Kraków w latach 2011 - 2014 - według druku nr 339.– Opinia Nr 
17/2011.



Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 
u dziennego opiekuna -według druku nr 340.

Projekt uchwały nie był przedstawiany, ponieważ Radni mogli zapoznać się z nim wcześniej i 
był już przedmiotem obrad Komisji.
Ponieważ do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jego pozytywne zaopiniowanie.
W obecności 6 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 6 głosów 
(jednomyślnie),  Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna -według druku nr 340 – 
Opinia Nr 18/2011.

Ad  3.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  maksymalnej  wysokości  wynagrodzenia 
dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania  - według druku nr 341

Projekt uchwały nie był przedstawiany, ponieważ Radni mogli zapoznać się z nim wcześniej i 
był już przedmiotem obrad Komisji.
Ponieważ do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jego pozytywne zaopiniowanie.
W obecności 6 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 6 głosów 
(jednomyślnie),  Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie 
maksymalnej  wysokości  wynagrodzenia  dziennego opiekuna  oraz  zasad  jego  ustalania   - 
według druku nr 341 – Opinia Nr 19/2011.

Ad. 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 
w żłobku samorządowym Gminy Miejskiej Kraków  - według druku nr 353

Projekt uchwały nie był przedstawiany, ponieważ Radni mogli zapoznać się z nim wcześniej i 
był już przedmiotem obrad Komisji.
Ponieważ do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jego pozytywne zaopiniowanie.

W obecności 7 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem projektu - 
2 głosy, przeciw – 5 głosów,  wstrzymujących się – 0 głosów Komisja nie wydała pozytywnej 
opinii do projektu  uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 
samorządowym Gminy Miejskiej Kraków -  według druku nr 353.

Ad. 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasady ustalania dotacji celowej 
dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej 
Kraków - według druku nr 354.

Projekt uchwały nie był przedstawiany, ponieważ Radni mogli zapoznać się z nim wcześniej i 
był już przedmiotem obrad Komisji.
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Ponieważ do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń, Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jego pozytywne zaopiniowanie.
W obecności 7 członków Komisji w głosowaniu; za pozytywnym zaopiniowaniem – 7 głosów 
(jednomyślnie),  Komisja  p o z y t y w n i e  zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie 
wysokości i zasady ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 
dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej Kraków - według druku nr 354 – Opinia Nr 20/2011.

Ad. 6.
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Komisja rozpatrzyła korespondencję, w tym pismo Dyrektora Andrzeja Ślęzaka w sprawie 
przyznania dotacji z rezerwy budżetowej Szpitalowi Specjalistycznemu im. S. Żeromskiego 
SPZOZ w Krakowie na modernizację dachu nad Pawilonem C1 (Blok Operacyjny). 
Komisja  popierając  starania  Dyrektora  Szpitala  o  pozyskanie  dodatkowych  środków 
finansowych,   postanowiła  zwrócić  się  do  Pana  Prezydenta  z  prośbą  o  rozpatrzenie 
możliwości przyznania  przedmiotowej dotacji.
Następnie Anna Prokop Staszecka przedstawiła trudną sytuację finansową Szpitala im. Jana 
Pawła II..  Poruszyła kwestię przekroczenia limitów określonych w umowie zawartej przez 
Szpital im. Jana Pawła II w Krakowie z Narodowym Funduszem Zdrowia. Poinformowała, że 
na  dzień  31  lipca  2011  roku  przekroczenia  limitów  w  przypadku  Oddziału  Klinicznego 
Chirurgii  Klatki  Piersiowej  wyniosły około  3   mln  zł.  Członkowie  Komisji  jednogłośnie 
opowiedzieli się za wypracowaniem projektu rezolucji  do ministra Zdrowia  o zwiększenie 
kontraktu  na  diagnostykę  i  leczenie  w  Oddziale  Klinicznym  Chirurgii  Klatki  Piersiowej 
Szpitala im. Jana Pawła II w Krakowie.
Ponadto Członkowie Komisji uzgodnili, że posiedzenie Komisji zostanie przeniesione z 15 na 
22 września br. na godz. 15.00.

Ad. 7.
Oświadczenia, komunikaty.
Nie zgłoszono uwag.

Wobec  zrealizowania  porządku,  Przewodniczący  o  godzinie  9.35  zamknął 
posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

         Jerzy Friediger
Protokołowała:
K. Sitek 
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